
 

 

 

 

  

 

  

 

 انفورماتیک دانشکدهگزارش عملکرد 

 1401سال 
 

 

 آقای مهدی اکبرپورمسئول فناوری اطلاعات :  

 

 

 

 

 

جلسات آموزشی بصورت حضوری برگزار گردید)بعد از پاندمی کرونا که  1400و آخرای سال  1401در سال 

افزاری و نرم افزاری بر روی جلسات بصورت نیمه حضوری یا غیرحضوری بوده(، بروزرسانی های سخت 

 دانشکده گردیده است که به چند  مورد از آنها اشاره می گردد: سیستم های آموزشی

 



و سیستم  هانرم افزارهای عمومی مورد نیاز و برخی از نرم افزارهای تخصصی بر روی کامپیوترهای کلاس -1

 نصب گردید.  های اساتید

محترم که مستعمل گردیده بود با جایگزینی  اساتید و کامپیوترهای موجود در اتاقهای همکاران -2

 کامپیوترهای جدید به روزرسانی سخت افزاری و نرم افزاری گردیده است.

 صورت گرفته است. کلاسها جهت بالا بردن کیفیت تصاویر ویدئو پروژکتور HDMIکابل  تعویض و نصب -3

مسئول انفورماتیک انجام می پذیرد که سرویس دوره ای ویدئو پروژکتورها در داخل دانشکده توسط  -4

مورد  6ی تجهیزات کمک آموزشی گردیده است)تعویض موجب صرفه جویی در هزینه های تعمیر و نگهدار

 لامپ پروژکتور و سرویس سایر پروژکتورهای کلاسها(

 17ها و ... ) های موجود در شبکه شامل تنظیم، گردگیری، کنترل فنافزاری سوئیچسرویس سخت -5

 تگاه سوئیچ(دس

دستگاه کامپیوتر  10 تعدادبه قطعات کامپیوتر و نصب نرم افزارهای تخصصی مورد نیاز  اسمبل خرید، -6

 .در سایت کارشناسی جایگزین تین کلاینت های قدیمی  10نسل 

ها( مرتفع گردید) های موجود در کتابخانه و سایت کارشناسی )دیتا شینایرادات سخت افزاری دیتا شین -7

 دستگاه(. 16

سرورهای در اختیار که توسط مدیریت محترم آمار دانشگاه در اختیار واحد انفورماتیک دانشکده قرار  -8

 سرور دانشگاه(. 4گردد)رسانی و از لحاظ امنیتی کنترل میگرفته به صورت روزانه کنترل، به روز

، تعریف به همکاران جدیدبروزآوری و رسیدگی به امورات اتوماسیون دانشگاه از قبیل اعمال دسترسی  -9

 ... امضا و

 برای همکاران جدید یا منتقل شده از واحدهای دیگر Voipتنظیم دستگاههای گوشی  -10

 بروزرسانی وبسایت دانشکده و درج خبر و مطلب و انواع اطلاعیه های مربوط به دانشکده  -11

 رفع ایراد بوجود آمده در شبکه دانشکده از قبیل قطعی و کابل کشی شبکه -12

رسیدگی به امورات برگزاری هرچه بهتر جلسات دفاع، ژورنال کلاب، سمینار و ... در سالن اجتماعات   -13

 و سایر کلاسهای دانشکده

بود که لازم  1401زه انفورماتیک دانشکده در سال موارد مطرح شده بخشی از اقدامات انجام گرفته در حو

محترم و اعضاء محترم هیئت علمی دانشکده که  کلیه همکاران ها و کمکهایپشتیبانی  ،است از حمایتها

 بنده را جهت نیل به این اهداف یاری نموده اند تقدیر و تشکر نمایم.

 


